
Göteborgs B rid geförb and 2023 -2 4

Protokoll från Styrelsemöte nr 4

Plats: Bridgens Hus i Högsbo

Tid: Måndagen den 26 februan2024.

Närvarande styrelseledamöter: Ordf. Paul Jigberg, Alf Börjesson, Tomas Andgren, Birgitta Lagnell,

Gunnel Montgomery, Sigvard Sundelid och Anita Lansvik.

i. Mötets öppnande

Paul Jigberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Dagordning
Den av Paul ftireslagna dagordningen godkändes.

3. Val av justerare

Birgitta utsågs till justeringsperson.

4. Adjungeringar
Inga adjungeringar.

5. Föregående mötes protokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

6. Avstiimningar

Ekonomi. Tomas berättade, att ekonomin utvecklas enligt plan.

Tritlingar. DM lag spelas förste och andre mars med 7 deltagandelag.

Kl ub b s amv er kan. S amarbetet pågår enli gt plan.

Söndagsbridgen i BK Debuts rcgi går utmåirkt. Övriga klubbar, som arrangerat söndagsbridge, har haft

en hygglig anslutning.

BS Damemas lördagsbridge var en framgång med många deltagare.

Pratbridge och mjukbridge. Tomas och Alf fortsätter att arrangera spel ftir nya eller relativt nya

speiare. Det brukar vara 4-5 bord.

Klubbarna utanför Bridgens Hus-PavI har kallat till möte den 18 mars.

Paul änker också kontakta andra klubbar, som inte är anslutna. Ett exempel iir Västerträffen.

Det kan också bii aktuellt att anangera en propagandatävling i Bridgens Hus, där man inte behöver

vara medlem i någon ft)rbundsansluten klubb frr att delta.

Junior/Senior.Btgittahåller kontakt med SBF, när det gäller seniorbridge.

BK Albrekts iir ett ftiredöme, när det gäller juniorbridge.

Utbildning av trivlingsledare. Tomas awaltar besked från Carl Ek, ntir det gäller den lagbridge, som

skall avlösa ligaspelet, när detta tar slut.

Kartlriggning av stiftelser vi eventuellt kan söka bidrag ifrån. Anitahar sökt både här och diir, men

hittade inte något matnyttigt

Hyresförhandlingar. Dessa 2ir klara med Bridgeskolan och Kafeterian. Pia Malmgren ser positivt på

den nya söndagsbridgen.

Bridgens Hus.Platzer tar på sig att renovera tre av toaletterna. Kabeldragning for datasystemet har

genomiörts utan kostnader av Jan Jensen och Göran Östberg.

Förenin_gen Bridgens Hus.Tomas kunde meddela att ganska mycket pengar har flutit in- xrm st&l tEr

Bridgens Hus. Paul kommer att sätta upp en tacks§lt i Bridgens Hus.



Samverkan med andra distriW. Alf kunde meddela, att ett samarbete med närliggande distrikt, Halland
Västergötland och Bohuslän,har etablerats. I huurdsak gäller det ömsesidig marknadsftiring av silver-
och guldtävlingar, samt andra tävlingar av bredare intresse. Arrangemang av gemensarnma tiivlingar
kan också bli aktuellt framöver.

Bridgetips. Nästan 170 bridgespelare prenumererar nu på Affes Bridgetips.

7 Samarbete med Svenska Bridgeforbundet
Susarure Lembom kommer att besöka oss. Vi iir anmodade att utse en ruteransvarig (Ruter iir det

beråikningsprogram, som råiknar resultatet vid våra tävlngar). Det behöver lvara en datakunnig person.

Paul skall kontakta Magnus Legnehed och fråga om han iir intresserad. Vi kan liimpligen ha kontakt
med Per Sintorn (Hallands BF) i detta åirende.

18 augusti är det Bridgens Dag i hela Sverige. Då kan vi kanske arangera en propagandatävling, dit
alla bridgespelare iir välkomna. Ärendet tas upp på niista samverkansmöte med klubbamai Bridgens
Hus.

L Spelstatistik

Sammanlagt har det varit en positiv utveckling fi)r spelet i Bridgens Hus på senare tid. BK Everfresh
kommer att pröva en ny modell ftir sitt spel så att spelet på handikappbasis kan genomföras i två olika

$upper.

9. lnvestering i AV-utrustning
Paul hade tagit fram ett ekonomiskt underlag. lntresset ftir en sådan investering kommer att tas upp på
mötet med klubbamai Bridgens Hus.

10. Utökade aktiviteter i form av ftireläsningar i Bridgens Hus

Paul hade lämnat en lista med olika forslag. Det kan vara ftiredrag av bridgeintresse eller annat allmärrt
intresse, som påbörjas en timma ftire en bridgetävling. Om det åir ett intressant och hållbart koncept får
prövas vid någon tävling framöver.

11. Öwigafrågor
Alf kommer fortsäthringsvis att stå som kontaktperson på vår hemsida.

12. Nästa möte

Nästa möte planeras till 25 marc.

13. Avslutning.

Paul avslutade mötet och tackade de nåirvarande fiir visat intresse.

Vid protokollet: Ordftirande: Justeras:
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-- Birgiita Lagnell


